
 

Dz-07.0021.3.2024 

 

UCHWAŁA NR III/22/2024 

RADY DZIELNICY VII ZWIERZYNIEC 

z dnia 25 stycznia 2024 r. 
 

w sprawie propozycji do planu pracy Rady Miasta Krakowa na 2024 rok. 

Na podstawie § 3 pkt 3 lit. k uchwały Nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 r. 

w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec w Krakowie (Dz. Urz. Woj. 

Małopolskiego z 2021 r. poz. 6701), Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec uchwala, co następuje: 

 

 

§ 1. Wnioskuje się o wprowadzenie do planu pracy Rady Miasta Krakowa na rok 2024 

następujących projektów uchwał: 

1. Uchwały kierunkowej dla Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie przystąpienia do budowy 

mostu w ciągu ul. Podłużnej. 

2. Uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego pod nazwą „Las Łęgowy 

w Przegorzałach”. Zamierzenie wprowadzenia użytku ekologicznego powinno 

uwzględniać plany budowy Trasy Zwierzynieckiej oraz Trasy Pychowickiej i nie utrudniać 

ich przyszłej realizacji. 

 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 
Przewodniczący 

   Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

  Witold Górny 

 

 

 

 

Uzasadnienie: 

Uchwałę podejmuje się w związku z pismem Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa, znak: 

BR-01.0001.10.2023 z 28.11.2023 r. 

Ad § 1 ust. 2 

Lasek Łęgowy w Przegorzałach jest swoistą ,,krakowską Amazonką”, a miejsce stało się domem dla 

wielu rzadkich gatunków zwierząt. Piętnaście malowniczych oczek wodnych, tysiące wierzb i topól 

często mocno ze sobą splątanych i bardzo bujna roślinność tworzą zupełnie niepowtarzalny krajobraz, 

który ma unikalny charakter w skali Polski. Zieleń pełni również ważną rolę dla retencji wody 

i przyczynia się do spowalniania dynamiki przepływu rzeki podczas jej wezbrań, co zmniejsza ryzyko 

powodzi.  Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska w Krakowie  prowadzi postępowanie w sprawie 

ustanowienia rezerwatu, który jest ściślejszą formą ochrony przyrody niż użytek ekologiczny. Nie 

wiadomo jednak ile czasu zajmie dopełnienie formalności i jaka ostatecznie decyzja zapadnie. Dlatego 

być może zasadne byłoby ustanowienie użytku ekologicznego. Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec 

będzie monitorować sytuację i ewentualnie podejmie inicjatywę uchwałodawczą w tym zakresie. 


